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              P r o t o k ó ł  Nr   25  / 2016 

     z sesji  Rady Miejskiej  w  Sławnie  odbytej  w dniu  30.06.2016r. - pod  

przewodnictwem  Edyty  Szczygielskiej   –  Przewodniczącej  Rady. 

 

       Sesję rozpoczęto  o  godz. 9 
00  

 zakończono  o godz. 9
 25   

 

 Sesja  odbywała  się   w  budynku  Urzędu  Miejskiego.  

 Na  stan   15 radnych   -   udział  w sesji  wzięło  14  radnych. 

   Nieobecny  -   Waldemar  Gertner   

       

       Ponadto w  sesji  udział wzięli :    

      ----------------------------------------  

 

Burmistrz, z-ca Burmistrza, p. Skarbnik, Przewodniczący Rady Powiatu  

Sławieńskiego, Prezesi Spółek  Miejskich  w Sławnie, Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej  

„Wybrzeże”    w  Sławnie,   dyrektorzy  i  kierownicy  jednostek organizacyjnych                 

w tym  szkół    i  przedszkoli,  pracownicy  UM  oraz  przedstawiciele  prasy.   

          

             /   listy  obecności  w  załączeniu  / 

   Na podstawie  listy obecności  Przewodnicząca   stwierdziła, że  na sali obecnych   jest  

14 radnych  -   co stanowi quorum  do  podejmowania  prawomocnych  uchwał. 

 

           Porządek obrad: 

   
1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  

3. Interpelacje  radnych. 

4. Wolna Trybuna. 

5. Podjęcie  uchwał  w  sprawie :  

a/ wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 99 % od ceny ustalonej przez  

rzeczoznawcę  majątkowego na wykup  w trybie  bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego Nr 1 stanowiącego  własność Gminy  Miasto Sławno, usytuowanego przy 

ulicy  I Pułku  Ułanów  16  na  rzecz  najemcy tego lokalu,        

b/   metody  ustalania  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  

stawki tej opłaty, 
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          -   2   -    

c/ określenia  wzoru deklaracji  o wysokości  opłaty za  gospodarowanie  odpadami  

komunalnymi składanej  przez  właścicieli  nieruchomości  zamieszkałych, d/ terminu, 

częstotliwości  i trybu  uiszczania  opłaty za  gospodarowanie odpadami  komunalnymi, 

e/określenia  szczegółowego  sposobu  i zakresu  świadczenia usług  odbierania odpadów 

komunalnych od   właścicieli  nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w 

zamian za uiszczoną   przez  właścicieli  nieruchomości opłatę  za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi,  

f/ zmieniająca   uchwałę  Nr XXIX/148/2012 Rady Miejskiej w Sławnie  z dnia 28 

grudnia 2012 r. w sprawie  regulaminu  utrzymania czystości  i porządku  na terenie  

miasta Sławno, 

g/  zmiany  budżetu  Miasta  Sławno  na  2016  rok,      

    h/ zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej   Miasta  Sławno  na lata  2016   – 2030.    

    6. Odpowiedzi  na  interpelacje  radnych. 

           7. Wnioski i zapytania radnych.       

     

   Ad. 1     

   -------- 

                   Rada   jednogłośnie   przyjęła  dzisiejszy  porządek  obrad.          

         

      Ad. 2                                      

      -------               

         Do  zapisu   protokołu  z  poprzedniej   sesji   uwag  nie  zgłoszono.      

Jednogłośnie    przyjęto    w  wersji  przedłożonej. 

                                    

        Ad.3 

        -------                            

                                                       Interpelacji  nie  zgłoszono.                
      Ad.4 

    ------  

                 

                               W  ramach  „ Wolnej Trybuny ”    głosu  nie  zabrano.     

   Ad. 5 

       -------  

   Przedłożone  projekty  uchwał  były  szczegółowo przeanalizowane na  

posiedzeniach  komisji  stałych  Rady, na  których  uczestniczył Burmistrz,  zastępca 

Burmistrza, p. Skarbnik  oraz  pracownicy  Urzędu,  którzy na  bieżąco   udzielali wyjaśnień                    

i  odpowiedzi  na  zadawane  pytania  radnych.  Powyższe   projekty  zostały  zaopiniowane  

pozytywnie.   
                                                  

Ad.  5a  

---------                

     Jednogłośnie   podjęto  Uchwałę   Nr  XXV/ 126 / 2016   w  sprawie    wyrażenia zgody 

na udzielenie bonifikaty w wysokości 99 % od ceny ustalonej przez  rzeczoznawcę  

majątkowego na wykup  w trybie  bezprzetargowym lokalu  mieszkalnego Nr 1   

stanowiącego  własność  Gminy  Miasto Sławno, usytuowanego przy ulicy   I Pułku  Ułanów  

16  na  rzecz  najemcy tego lokalu.  

                      /  uchwała  w załączeniu   /    
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      Ad. 5b  

      --------  

   Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXV /127 / 2016  w  sprawie    metody  

ustalania  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  stawki tej opłaty. 

 

                         /  uchwała w załączeniu / 

 Ad. 5c  

     --------        

      Jednogłośnie   podjęto  Uchwałę   Nr  XXV/ 128 / 2016   w  sprawie   określenia  

wzoru deklaracji  o wysokości  opłaty za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi 

składanej  przez  właścicieli  nieruchomości  zamieszkałych.  

   

   /  uchwała w załączeniu / 

 

 Ad. 5d 

 ----------       

     W  wyniku  głosowania   -   jednogłośnie  podjęto Uchwałę  Nr  XXV /129 / 2016                  

w sprawie   terminu, częstotliwości  i trybu  uiszczania  opłaty  za  gospodarowanie 

odpadami  komunalnymi.  

              /  uchwała w załączeniu / 

 Ad. 5e 

-            ---------  

                    Rada  jednogłośnie  podjęła   Uchwałę  Nr  XXV /130 / 2016  w  sprawie  określenia  

szczegółowego  sposobu  i zakresu  świadczenia  usług  odbierania odpadów komunalnych 

od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną   

przez  właścicieli  nieruchomości opłatę  za gospodarowanie odpadami komunalnymi.                     

                  

               / uchwała w załączeniu / 

 Ad. 5f 

-            ---------  

                Jednogłośnie   podjęto  Uchwałę  Nr  XXV /131 / 2016  / zmieniająca   uchwałę  Nr 

XXIX/148/2012 Rady Miejskiej w Sławnie  z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie  

regulaminu  utrzymania czystości  i porządku  na terenie  miasta Sławno. 

           

      / uchwała w załączeniu  / 

  Ad. 5g 

-            ---------- 

                 Rada  jednogłośnie  podjęła   Uchwałę  Nr  XXV /132 / 2016   w sprawie   zmiany  

budżetu  Miasta  Sławno  na  2016  rok.   

  

             / uchwała w załączeniu  / 
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 Ad. 5h 

-            ---------  

                Jednogłośnie   podjęto  Uchwałę  Nr  XXV /133 / 2016   w sprawie   zmiany  

wieloletniej  prognozy  finansowej   Miasta  Sławno  na lata  2016   – 2030.    

                                           

 / uchwała w załączeniu / 

Ad. 6 

 --------       

            Interpelacji  nie  zgłoszono.      

 Ad.7 

 ------ 

                                           Wnioski   i  zapytania  radnych.                                                                          

 

1.Radna  Bożena  Konfederak    nawiązała  do  otrzymanej odpowiedzi  na  jej  wniosek  

odnośnie   braku  możliwości   posadowienia  2   ławek  przy  ul. Koszalińskiej,  która  jest  

we  władaniu  trzech  zarządców.  W/w  radna  zaproponowała, aby  1 ławkę     zamontować  

na  odcinku  należącym   do  Gminy Miasto Sławno  - tj.  przy ekranie  dźwiękoszczelnym.  

Jest  tam  miejsce,  pas  zieleni  i  jest  to  mniej  więcej  połowa  drogi  Koszalińskiej.     

    

Odpowiedzi  w  tym  temacie  udzielił   p. Łukasz  Wasik   -  Naczelnik  Wydziału  

Gospodarki   Komunalnej  i  Inwestycji UM.  Poinformował, że  teren przy ekranie  

dźwiękoszczelnym   jest  to  pas  drogi  krajowej,  ale  jeżeli  będzie   takie  miejsce,                

w którym  będzie  możliwość  montażu   1  ławki  i  będziemy  ją  posiadać   na stanie  to  

z  pewnością   zostanie  ona  zamontowana.    

 

2. Radna Ewa  Wojciechowska   -  w  imieniu  mieszkańców  Osiedla  Dzieci  

Wrzesińskich   zapytała, kiedy wróci łączność  z  „ Nordem ”  i co  stoi  na przeszkodzie, 

że  tak  to  długo  trwa.     

 

Odpowiedzi udzielił  Burmistrz  Krzysztof  Frankenstein.  Między  innymi 

poinformował, że  przeszkodą jest  trwająca  przebudowa  ulicy  Armii  Krajowej                      

i przejście  pod wiaduktem. Po zakończeniu   prac  Nord Express  będzie jeździł  tą trasą, 

którą  jeździł wcześniej. Nie mamy do  końca  wpływu, na to co się dzieje pod wiaduktem, 

ponieważ jest to proces skomplikowany. Powstały tam  różnego  rodzaju problemy 

związane  z wysokością różnych instalacji, które trzeba obniżyć do odpowiedniego  

poziomu. Po zakończeniu  tych  prac będzie można  przystąpić  do  budowy  jezdni. Czas 

przebudowy  tej  drogi  jest   teoretycznie   zaplanowany  do  końca  miesiąca  

października br. Jeżeli powstaną  uzasadnione przeszkody  to  może potrwać  dłużej.  

Wszyscy  kierujemy  się   dobrem   społecznym, ale musimy   uzbroić  się  w   cierpliwość  

i  to  przeczekać.                

    

 W związku  z  wyczerpaniem  porządku  sesji   Przewodnicząca   zamknęła  obrady.   

 

  Protokołowała :  

  Teresa   Ożóg 


